
Protokoll för kommundelsråd i Lannaskede-Myresjö 2021-11-25 

Närvarande: Ann-Britt Danvall, Bruna Pilåsen, Arne Hägg och Jan-Erik 

Aspegren 

Plats: Brobykyrkan Landsbro Tid: 18:00-20:30 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och ett särskilt välkommen 

till Patrik Styrbjörn VD för Whitala bostäder som var inbjuden 

speciellt för kvällen 

2. Patrik informerade hur hyresbeståndet ser ut i olika delar av 

kommunen, vad som pågår med olika renoveringar, helt enkelt 

hur situations planen är just nu 

3. Anledning till inbjudan är att vi i kommundelsrådet fått 

önskemål/behov angående mark lägenheter särskilt i Landsbro 

4. För att detta ska kunna planeras och beslutas måste en 

noggrann undersökning av underlag göras 

5. Det finns privata aktörer i Landsbro som vill bygga men banker 

säger i stort nej för att hjälpa till med finansiering 

6. Fika intogs och Patrik tackade för sig 

7. Från förra protokollet angående Kringelund hur är detta 

område tänkt att skötas? 

8. Hög häck vid vägen in till vårdcentralen ( Bra Liv i Landsbro) 

ligger på trafikverket 

9 .. SGU:s undersökning i och omkring Linneån räknar med att 

slutrapport kommer i februari 2022 

10. Hur Landsbro centrum ligger till i tid och ska utformas är oklart 

11. Vad händer med gamla Bero-kontoret? 

Nästa möte våren 2022 

Myresjö 2021-12-05 

Aspegren sekr. Arne Hägg ordf. Jd 
jzt)~ 


